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 Премијер Косова Рамуш Харадинај изјавио је да неће бити укидања нити суспензије
таксе без постизања правно обавезујућег споразума са Србијом о обостраном признању
и истакао да сада нико то не тражи. По њему, увођење таксе је допринело да се
заустави идеја о корекцији граница.

  

  "Да бисмо то избегли ми смо затражили уговор о међусобном признању Косова и
Србије који ће добити преговарачка екипа Косова. Ако мислимо да је то што тражимо и
ако имамо гаранције да ће се то постићи онда ми не бисмо блокирали процес", рекао је
Харадинај касно синоћ за КТВ.   

Оценио је да такса није сметња због које се Вучић не враћа у дијалог, већ "недостатак
његове политичке воље".

  

"Када га позову и кажу господине треба да седнеш, он одмах седа за сто", казао је
Харадинај.

  

Говорећи о вербалним нападима на њега, Харадинај каже да је постао објекат напада
пошто се није покоравао темама о подели Косова, "за које се мислило да су готова ствар,
не само на Косову, већ и у региону, као и због таксе и војске (трансформације БСК у
ОСК)".

  

"Смета им човек који се не покорава овим темама", казао је Харадинај.
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Сви они који су захтевали и захтевају укидање таксе у суштини раде на слабљењу
Косова, каже косовски премијер и додаје да је Косово било принуђено да донесе одлуку
о такси.

  

"Сви знају да такса неће бити повучена. Нико сада не тражи њено укидање. Видели су
(моју одлучност) и оставили су тај посао", казао је Харадинај.

  

Позив Тачију да усагласе ставове пред Берлин 

  

Харадинај је најавио да ће присуствовати састанку који је за 29. април заказан у
Берлину и позвао председника Хашима Тачија да се усагласе око тог састанка са
представницима Београда, јер ће, у супротном, "појаснити своје ставове против поделе
Косова".

  

"Моје је уставно право да појасним своје ставове", казао је Харадинај за КТВ и поновио
да је против разграничења или поделе Косова, јер сматра да се ради о погрешној идеји.

  

Харадинај је рекао да идеја о подели нема подршку на Косову и да је то "јасно и њеном
иницијатору", председнику Косова Хашиму Тачију.

  

Говорећи о посети Сједињеним Америчким Државама, из које се јуче вратио, Харадинај
је рекао да је, иако није била званична нити протоколарна посета, он имао сусрете и са
званичницима из Вашингтона.

  

"Отишао сам да посетим моје Албанце. Није то била билатерална посета. Дошли су да ме
посете неки пријатељи из Вашингтона. Била је то радна посета и ми смо радили", казао
је Харадинај.

  

(Бета)
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